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PROTOKÓŁ NR X/24 

Z SESJI RADY POWIATU GRAJEWSKIEGO 

w dniu 16 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący G. Gardocki otworzył X, nadzwyczajną, sesję Rady Powiatu 

Grajewskiego o godz. 16:00 dnia 16 grudnia 2024 r. w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w Grajewie, ul. Strażacka 6B i powitał wszystkich zgromadzonych na 

sali obrad.  

Przewodniczący oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu rady, wynoszącego 17 osób, 

stanowi kworum pozwalające na obradowanie i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Wg listy obecności w obradach uczestniczyli radni: 

1. Ewelina Ajdyn. 

2. Tomasz Cebeliński. 

3. Jolanta Barbara Ciechanowicz. 

4. Leszek Czyżewski. 

5. Stanisław Adam Doliwa. 

6. Grzegorz Gardocki. 

7. Sławomir Jan Ginel. 

8. Maria Gwiazdowska. 

9. Józef Jurski. 

10. Marek Kostrzewski. 

11. Artur Kuczyński. 

12. Wojciech Dariusz Maleszewski. 

13. Janusz Marian Marcinkiewicz. 

14. Waldemar Remfeld. 

15. Bolesław Ruszczyk. 

16. Adam Stachelek. 

17. Magdalena Szumska. 

 

oraz zaproszeni goście: 

1. Elżbieta Szarnecka Starostwo Powiatowe w Grajewie 

2. Tomasz Olszewski Starostwo Powiatowe w Grajewie 
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3. Monika Pyśk  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

4. Piotr Milewski  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

5. Bogdan Kulesza  Starostwo Powiatowe w Grajewie 

6. Małgorzata Cybula Starostwo Powiatowe w Grajewie 

7. Jolanta Jaśkowiak Starostwo Powiatowe w Grajewie 

8. Andrzej Chmielecki Radca prawny 

9. Arkadiusz Lichota Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej 

                                           w Grajewie  

10. Milena Danowska Starostwo Powiatowe w Grajewie 

11. Joanna Andruk   Starostwo Powiatowe w Grajewie 

12. Marek R. Milcarz Starostwo Powiatowe w Grajewie 

13. Anna Świderska          Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie 

 

 Następnie przewodniczący G. Gardocki przystąpił do realizacji porządku obrad, 

odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy niezabudowanej nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Grajewskiego; 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 

Grajewskiego z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”;  

c) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych na ich realizację w 2024 roku w Powiecie Grajewskim. 

4. Zamknięcie sesji.    

 

 

 

PODJĘCIE UCHWAŁ 
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Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy niezabudowanej nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Grajewskiego. 

Przewodniczący G. Gardocki Gardocki poprosił o zabranie głosu 

i  przedstawienie projektu przedmiotowej uchwały panią  M. Pyśk, naczelnika 

Wydziału Geodezji i Kartografii w Starostwie Powiatowym w Grajewie. 

Pani Monika Pyśk, poinformowała, że projekt przedmiotowej uchwały 

przygotowany został w związku z tym, że firma Hartika wystąpiła z wnioskiem 

o  podjęcie współpracy z powiatem i zawarcie umowy dzierżawy na budowę elektrowni 

fotowoltaicznej i magazynu energii. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld nawiązał  do posiedzenia Komisji, na której wniosek 

został omawiany  jak również przegłosowany. Starosta W. Remfeld poinformował, 

że  23 grudnia 2024 r., odbędzie się spotkanie  z prezesem tej firmy. Z posiadanych  

informacji wynika, że najniższe stawki, jakie przewidziane są za hektar to kwota 18000 

tys. zł. Najważniejsze jest to zaznaczył, że istnieje zainteresowanie ze strony firmy 

i  chcielibyśmy sfinalizować temat wydzierżawienia tych czterech hektarów. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu A. Kuczyńskiemu. 

Radny A. Kuczyński poinformował, że dzisiejsze zwieńczenie wielu rozmów 

i  wielu miesięcy analiz tej sytuacji daje szansę w przypadku pozytywnego wyniku 

głosowania, na realizację czegoś, co jest w zamierzeniu samorządu miasta i gminy, 

Szczuczyn, a więc spółdzielni energetycznej. Obecne przepisy, stan prawny 

praktycznie zablokowały rozwój dobrej współpracy samorządu i przedsiębiorców. 

Można realizować projekty, które w swoim finale mogą dać szansę na dostęp 

do  tańszej energii, więc taki mały krok byłby krokiem po prostu w dobrą stronę. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld nadmienił, że jest to jakby wpisywanie się w naszą 

strategię powiatu grajewskiego, która w tej chwili jest opracowywana i którą będziemy, 

przyjmować jeśli chodzi o Polski Ład, jeśli chodzi o Zieloną Energię i odnawialne źródła 

energii. I tu w tym momencie realizacja tych zapisów byłaby  żywa, a nie martwy zapis. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 
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Radny S.A. Doliwa przedstawił stanowisko Klubu Radnych PSL-KO Niezależni 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy niezabudowanej nieruchomości, stanowiącej własność 

powiatu grajewskiego. Radni Klubu Radnych PSL-KO Niezależni są oczywiście za 

rozwojem alternatywnych i odnawialnych źródeł energii oraz wszelkich, racjonalnych 

działań na rzecz ochrony środowiska naturalnego, oraz obniżających koszty energii 

elektrycznej. Niestety, w przypadku przedmiotowej umowy Klub Radnych PSL-KO 

Niezależni, nie miał możliwości kompleksowego zapoznania się z planowaną 

inwestycją. Nie odbyło się spotkanie inwestora z radnymi i innymi zainteresowanymi 

osobami, które wyjaśniłyby wszelkie wątpliwości związane z planowaną inwestycją 

oraz rozwiałyby wątpliwości związane z umową. Niektóre jej zapisy budzą  wątpliwości, 

to kilka ważniejszych z nich: 

• §6 - wydzierżawiający zobowiązany jest do powstrzymania się, od  podejmowania 

wszelkich działań faktycznych lub prawnych nieruchomości, która mogłaby 

uniemożliwi, bądź utrudnić, jeszcze raz powtórzę, utrudnić budowę oraz 

eksploatację EF-u. Utrudnić ma bardzo szerokie znaczenie., Właściwie można 

zmieścić to wszystko, włącznie z tym, czy pytania radnych, radnego nie będą 

formą utrudnienia i czy nie będą ograniczały funkcji kontrolnej Rady. 

• §10 - w razie niewywiązania się przez wydzierżawiającego z obowiązków 

wynikających z umowy, a w szczególności celowego działania na szkodę 

dzierżawcy, utrudnienia, bądź uniemożliwienia planowania budowy lub 

eksploatacji EF-u, wydzierżawiający zobowiązany będzie do zapłaty na rzecz 

dzierżawcy kary umownej w wysokości dwudziestokrotności, rocznego czynszu 

dzierżawnego, określonego w  §5, ust. 1B umowy. Ponadto dzierżawca będzie 

miał prawo żądać zapłaty odszkodowania, przewyższającego wysokość kary 

umownej. 

• §12, ust. 3 i 3F - dzierżawca ma prawo wypowiedzieć umowę, podpunkt f, gdy po 

zawarciu umowy pojawią się ważne przyczyny uzasadniające jej wcześniejsze 

rozwiązanie przez dzierżawcę. 

Kategoria ważne przyczyny, jest na tyle szeroka, że właściwie daje możliwość prawie 

nieograniczonego odstąpienia od umowy, bo na przykład zbyt niska liczba lumenów 

na pewno jest bardzo ważną przyczyną, wobec tego mogłaby powodować 

odstąpienie od umowy. 
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• §14, ust. 1 - dzierżawca może przenieść łącznie prawa i obowiązki wynikające, 

z  umowy na podmiot, na rzecz którego zostanie przeniesione, przedsiębiorstwo 

lub zorganizowana część przedsiębiorstwa dzierżawcy, w skład której wchodzi 

EF. O takim przeniesieniu dzierżawca poinformuje wydzierżawiającego na 

piśmie, a  wydzierżawiając poprzez podpisanie umowy niniejszym 

bezwarunkowo i  nieodwołalnie wyraża zgodę na takie przeniesienie, czyli nie 

mamy na to wpływu, co  dalej będzie działo się z tym majątkiem. Właściwie na 

każdego będzie można tę własność przenieść. 

• ust. 2 - dzierżawca ma prawo poddzierżawy przedmiotu umowy lub oddania, 

przedmiotu umowy do korzystania bez odrębnej zgody, wydzierżawiającego. 

Dzierżawcy przysługuje umowne prawo pierwokupu. Tu też nie ma nic określone 

na ewentualnie jakich zasadach. 

• §15 - klauzula poufności, ust. 1. wydzierżawiający zobowiązuje się do 

nieujawniania osobom trzecim informacji poufnych dotyczących umowy lub 

wydzierżawiającego, też dotyczących samej umowy. Informacjami poufnymi są 

w szczególności warunki umowy, czy też objęte będą klauzulą poufności 

i  organizacyjne przedsiębiorstwa, czyli kto będzie wchodził w skład jego władz, 

tego też się potencjalnie nie dowiemy. W przypadku naruszenia obowiązku 

zachowania poufności, wydzierżawiający będzie zobowiązany do zapłaty na 

rzecz dzierżawcy kary umownej w wysokości rocznego czynszu dzierżawnego, 

określonego w paragrafie §5, ust. 1B umowy. 

Decyzja, którą mamy dziś podjąć będzie brzemienna w skutkach na prawie 30 lat, 

a  może i dłużej. W naszej ocenie umowa ta, nie w pełni zabezpiecza interes powiatu 

jako strony publicznej. 

Wobec powyższych wątpliwości, z drugiej strony, nie chcąc blokować 

koniecznych inwestycji i licząc na partycypację wszystkich radnych, związanych 

z  planowaną inwestycją i zawieranymi umowami, radni Klubu PSL-KO Niezależni 

postanowili wstrzymać się od głosu. 

Radny A. Kuczyński  zadał pytanie radnemu S.A. Doliwie - Czy miał Pan 

okazję widzieć już tego typu inne umowy? 

Radny S.A. Doliwa udzielił pozytywnej odpowiedzi -Tak. 

Radny A. Kuczyński  zadał pytanie radnemu S.A. Doliwie - Czy dostrzega Pan 

jakieś zasadnicze różnice? 
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Radny S.A. Doliwa poinformował, że wskazał tylko te różnice, które wydają się  

jako niekorzystne dla powiatu. Specyfika tych umów polega na tym, że są to umowy 

z  podmiotem półpublicznym, wobec tego klauzule poufności nie powinny mieć aż tak 

szerokiego zastosowania. 

Radny A. Kuczyński zwrócił się do radnego S.A. Doliwy. 

 Zacytował Pan, Panie Adamie, jedną bardzo ważną kwestię, która oby nigdy 

z  tej umowy nie wypadła. To, że przedsiębiorca będzie miał prawo do przeniesienia 

swojego majątku, bo nie będzie przenosił majątku Starostwa Powiatowego na osobę 

trzecią, tylko swój majątek, to tego prawa mu Pan nie może ograniczać, ale proszę 

zwrócić uwagę na to, co Pan przeczytał, przenosić będzie i prawa, i obowiązki 

wynikające z tejże umowy. Zapis ten gwarantuje, że nie wydarzy się sytuacja, w której 

przedsiębiorca przeniesie prawa do czerpania korzyści z tej , instalacji, ale będzie 

musiał wraz z tymi prawami przenieść obowiązki, polegające na płatności czynszu 

tegorocznego, który tam jest zaproponowany, a który będzie jeszcze przedmiotem 

negocjacji. 

Prezentuje Pan głos radnych zrzeszonych w klubie, ale chciałbym poznać 

stanowisko  radnego reprezentującego Szczuczyn, Pana Janusza Marcinkiewicza. 

Radny A. Kuczyński zwrócił się do radnego J. Marcinkiewicza - Czy mógłby 

przedstawić swoje stanowisko na ten temat? 

Radny J. Marcinkiewicz udzielił odpowiedzi. Tak jak podkreślił tutaj nasz 

Przewodniczący Klubu, jestem za tą inwestycją tylko z tymi zapisami które to wskazał, 

uchybieniami, które są w projekcie tej umowy. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa zadał  pytanie - Kto w ogóle przygotowywał tę umowę, którą 

otrzymaliśmy? Wobec tego, po co w ogóle znalazły się zapisy, które budzą 

te  kontrowersje? Dlaczego w formule  forma bezprzetargowa?  

 Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu mecenasowi A. Chmieleckiemu. 

 Mecenas A. Chmielecki udzielił stosownych wyjaśnień. Poinformował, 

że  trzeba byłoby zacząć od tego, że dzisiaj Państwo nie głosujecie nad treścią umowy 

i nad jej podpisaniem. W przedmiocie obrad dzisiejszej sesji, Państwo radni mają 

do  podjęcia tylko jedną decyzję, wyrazić zgodę na odstąpienie od trybu 

przetargowego, bądź tej zgody nie wyrazić. Jeżeli ta zgoda nie zostanie wyrażona, 

automatycznie kwestia umowy stanie się bezprzedmiotowa, bo nie będzie takiej 

potrzeby. Wtedy powiat, gdyby chciał zagospodarować, wydzierżawić 
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tę  nieruchomość, musiałby przeprowadzić przetarg, więc absolutnie ta umowa nie 

wchodziłaby w grę. Kwestie podjęcia decyzji były szeroko omawiane  na Komisjach 

i  sesji. Kwestie te wracają od spotkań radnych, posiedzeń Zarządu, więc nie jest  to 

kwestia nowa, a o sprzedaży nie ma żadnego pierwokupu. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu staroście W. Remfeldowi. 

Starosta W. Remfeld zaznaczył, że  każdy mógł otrzymać do wglądu wzór 

projektu umowy strony, która chce zainwestować środki finansowe. Daje to możliwość  

rozwoju powiatu grajewskiego, a dokładniej gminy Szczuczyn. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu S.A. Doliwie. 

Radny S.A. Doliwa poinformował, ze  nie było żadnych spotkań, gdzie jeszcze 

raz na spokojnie można, by było to przedyskutować wieloobszarowo, wieloaspektowo, 

spotkać się z inwestorem, który by to uzasadnił, przekonał nas jako radnych, 

że  rzeczywiście to przedsięwzięcie ma głęboki sens  ekonomiczny i społeczny.  

Przewodniczący G. Gardocki podkreślił, że ciężko dyskutować tutaj z mega 

wieloletnim doświadczeniem i tak naprawdę z sukcesami, jeżeli chodzi 

o  funkcjonowanie samorządu szczuczyńskiego i tym, że jest to inicjatywa 

poprzedniego Burmistrza Szczuczyna. To co w Szczuczynie jest, co było kilkanaście 

lat temu, to też pokazuje, że jednak zaangażowanie tego człowieka na rozwój 

Szczuczyna jest maksymalne, a to, że  jako powiat zyskaliśmy dzięki temu, że w tej 

chwili jest radnym i też takie inicjatywy wspiera. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu radnemu A. Kuczyńskiemu. 

Radny A. Kuczyński  podkreślił, że wielokrotnie temat ten był przewijany na 

wszystkie możliwe strony i na wielu Komisjach. Samorząd miasta Szczuczyna ma 

podpisane porozumienie z tym przedsiębiorcą sporządzone pisemnie, które pokazuje 

kierunek działań tego przedsiębiorcy. Przedsiębiorca zobowiązał się do pokrycia 

kosztów przygotowania dokumentacji leżącej u podstaw, niezbędnej do przygotowania 

spółdzielni energetycznej. Radny A. Kuczyński  zachęcił, aby członkowie Klubu 

dołączyli do spotkania 23 grudnia 2024 r. z przedstawicielem firmy. W swojej 

wypowiedzi  polecił wyjazd do niewielkiego samorządu stawiskiego i porozmawiać, jak 

działa i funkcjonuje Spółdzielnia Energetyczna, co daje temu samorządowi, działa 

i  jakie przynosi konkretne efekty. Radny A. Kuczyński zaznaczył, ze nie stawia ich na 

pierwszym planie, bo ideą nie żyje człowiek, więc stawia na pierwszym planie 

przedsiębiorcę trwale związanego z miastem Szczuczyn inwestującego jako 

pierwszego inwestora na strefie, przedsiębiorcę, który ma dobre sąsiedztwo z tymi 
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gruntami, stąd propozycja odstąpienia od zamówienia w formie przetargu, który 

podpisał takie porozumienie i wyraża wolę, i chęć inwestowania dalej, więc 

powinniśmy skupić się na tym, co jest przedmiotem potencjalnej umowy, a nie 

na  analizie funkcjonowania radnych. 

Radny S.A. Doliwa stwierdził, że nigdy nie ujmował Panu Burmistrzowi zasług, 

związanych z rozwojem Szczuczyna, a wręcz często wskazywał jako wzór rozwoju. 

W  tym momencie należy skupić się na umowie,  na decyzjach. Klub ma swoje 

wątpliwości i wyraża je.  Mecenas zadeklarował, że  dokona pełnej wykładni prawnej, 

że te zapisy w żadnym stopniu nie będą godziły w interes publiczny powiatu.  I jeszcze 

raz mniej ad persona, a zdecydowanie więcej do meritum podkreślił na koniec swojej 

wypowiedzi radny S.A. Doliwa. 

Przewodniczący G. Gardocki udzielił głosu mecenasowi A. Chmieleckiemu. 

Mecenas A. Chmielecki przypomniał obecnym, że podjęcie dzisiaj tej uchwały 

dopiero otwiera drogę do negocjacji umowy, której nie ma, jest to projekt  

przygotowany przez inwestora. Poinformował, że pod sporządzoną umowa, która 

spowodowałaby odpowiedzialność karną kogokolwiek podpisanego nie podpisze się 

pod nią. 

Starosta W. Remfeld zaprosił radnych na spotkanie z  przedstawicielem firmy,  

które odbędzie się w dniu  23 grudnia 2024 r., o godz. 10:00 w Starostwie Powiatowym. 

 Przewodniczący G. Gardocki zarządził głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy niezabudowanej nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Grajewskiego? 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan 

Ginel, Maria Gwiazdowska, Józef Jurski, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, 

Artur Kuczyński, Waldemar Remfeld, Bolesław Ruszczyk, Magdalena Szumska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (6)  
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Ewelina Ajdyn, Leszek Czyżewski, Stanisław Adam Doliwa, Wojciech Dariusz 

Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Adam Stachelek. 

Uchwała Nr X/67/24 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy niezabudowanej 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Grajewskiego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w  sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Grajewskiego z  organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 

24  kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”. 

 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie 

projektu przedmiotowej uchwały pana Piotra Milewskiego, naczelnika Wydziału 

Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obywatelskich w Starostwie Powiatowym 

w  Grajewie. 

Pan Piotr Milewski poinformował, że zarząd ogłasza konkursy nie później niż 

do końca lutego 2025 roku. Zgodnie z informacją przedstawioną  przez Wydział 

Nadzoru, i Kontroli Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, zmieniło się podejście służb 

prawnych wojewody do zapisów tego właśnie rodzaju w programach. Zgodnie z 

sugestią Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego, usuwamy te zapisy. Podlaski Urząd 

Wojewódzki najprawdopodobniej kierował się tutaj rozstrzygnięciami sądów 

administracyjnych w  podobnej materii. 

 Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Grajewskiego z  organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok”? 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech 

Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław 

Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska. 

 Uchwała Nr X/68/24 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 

Grajewskiego z  organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z  dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 rok” stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w  budżecie Powiatu Grajewskiego na rok 2024. 

Na prośbę przewodniczącego G. Gardockiego głos zabrała pani skarbnik 

J.  Andruk i przedstawiła projekt przedmiotowej uchwały. 

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Grajewskiego na rok 2024? 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech 

Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław 

Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska. 

Uchwała Nr X/69/24 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Grajewskiego na 

rok 2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w 2024 roku 

w Powiecie Grajewskim. 

Przewodniczący G. Gardocki poprosił o zabranie głosu i przedstawienie 

projektu przedmiotowej uchwały p. Annę Świderską, kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Grajewie.  

Pani Anna Świderska poinformowała, że  istnieje konieczność przesunięcia 

środków, które zostają w tym zadaniu tj.: likwidacja barier architektonicznych,  

w  komunikowaniu się i technicznych, na zadanie dofinansowania środków, 

przedmiotów ortopedycznych, środków pomocniczych i sprzętu, rehabilitacyjnego 

i  w  tym właśnie zadaniu, należy przesunąć kwotę  6582 zł.  

Ponieważ radni nie zgłosili pytań przewodniczący G. Gardocki zarządził 

głosowanie – Kto jest za przyjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w 2024 roku w Powiecie 

Grajewskim?  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Ewelina Ajdyn, Tomasz Cebeliński, Jolanta Barbara Ciechanowicz, Leszek Czyżewski, 

Stanisław Adam Doliwa, Grzegorz Gardocki, Sławomir Jan Ginel, Maria Gwiazdowska, 

Józef Jurski, Maria Gwiazdowska, Marek Kostrzewski, Artur Kuczyński, Wojciech 

Dariusz Maleszewski, Janusz Marian Marcinkiewicz, Waldemar Remfeld, Bolesław 

Ruszczyk, Adam Stachelek, Magdalena Szumska. 

Uchwała Nr X/70/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na ich realizację w 2024 roku w Powiecie 

Grajewskim stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Z racji tego, że jest to ostatnia sesja przed świętami starosta W. Remfeld  

skierował życzenia świąteczne do wszystkich mieszkańców powiatu grajewskiego, 

oraz zaprosił radnych na wigilię powiatową, która odbędzie się 19 grudnia o godzinie 

13:00 w Zespole Szkół nr 2 w Grajewie. 

Korzystając z okazji, podziękował wszystkim tym, którzy przyczynili się 

do  inwestycji, które dzisiaj miały miejsce, czyli odbiór w miejscowości Kurki, jak 

również do zakończenia I etapu inwestycji w Szpitalu oddania Oddziału Chirurgii. 

W związku z tym, że porządek sesji został wyczerpany przewodniczący  

G. Gardocki zamknął obrady IX sesji Rady Powiatu Grajewskiego VII kadencji. 

 

                 

 

 

 

   Protokołowała    Przewodniczący Rady Powiatu Grajewskiego 
 

 .................................   ...........................................................................  
 

     Anita Gajownik Grzegorz Gardocki 
       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia: godz. 1600-1646 



13 

 

 

 


